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شهرستان

افتتاح پردیس سینمایی زرقان به زودی

اعترافات تکان دهنده پدر و مادر بابک خرمدین
اگر بیرون از زندان بودم حتماً
 دختر و پسر دیگرم را همراه
دو نوه ام به قتل می رساندم
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نامزدی که یک دوره تائید صلاحیت شده، 
ممکن است در این دوره رد شود
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معاون شهردار شیراز خبر داد؛

ثبت 66 هزار درخواست توسط شهروندان 

در سامانه شهروندسپاری
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خاطره بازی با تیتراژهای ماندگار

شنیدنی ترین خاطره
از »دیدنی ها«

همراه با تحلیل خبر

بهره برداری هفت پروژه عمرانی شهرداری زرقان با اعتبار 20 میلیارد تومان
افتتاح پردیس سینمایی زرقان به زودی

با حضور رئیس مجمع نمایندگان فارس، استاندار 
فارس و فرماندار رئیس شورای اسلامی، شهردار 
شهرداری  عمرانی  پروژه  هفت  زرقان  شهرستان 
زرقان با اعتبار 20 میلیارد تومان به بهره برداری 

رسید. 
*امروز همدلی و وحدت همه دستگاه ها در زرقان 

ستودنی است
 سرویس خبری/خدیجه غضنفری: رئیس مجمع 
نمایندگان استان فارس در آیین افتتاح پروژه های 
عمرانی شهرداری شهرستان زرقان گفت: امیدوارم 
روز به روز شاهد پیشرفت شهرهای استان فارس 

به ویژه شهر زرقان باشیم.
عزیزی با اشاره به رشادت و فداکاری های مردم 
زرقان در خدمت به نظام اسلامی نیز خاطرنشان 
کرد: امروز همدلی و وحدت همه دستگاه ها در 
و  رشد  به  انسجام  این  و  است  ستودنی  زرقان 

توسعه شهرستان کمک شایانی کرده است.
مسئولان  اسلامی  نظام  در  افزود:  ابراهیم عزیزی 
با رویکرد عدالت محورانه برای خدمت به مردم 
خدمات  این  چه  هر  و  می گذارند  میدان  به  پای 
صادقانه، خالصانه و بی منت باشد، توفیق الهی را 

نیز در پی خواهد داشت.
نماینده شیراز و زرقان در مجلس افزود: در نظام 
ارباب و  به مدیریت ها و منصب ها  نگاه  اسلامی 
رعیتی نیست و هر چه در مسیر خدمت به مردم 
توشه ای  و  الهی  ذخیره ای  واقع  در  کنیم  تلاش 

برای یوم الحسرت است.
عزیزی در مورد انتخابات آتی نیز گفت: انتخابات 
فرصتی مغتنم برای کمک به توسعه کشور است 
این عرصه  با بصیرت و دقت در  به شرط آنکه 

ورود کرده و افراد شایسته را انتخاب کنیم.
توسعه  و  بالندگی  از  زرقان  شهرستان  آینده  در 

بیشتر برخوردار خواهد شد
در ادامه استاندار فارس با بیان این که شهرستان 
بزرگراه  کنار  در  مناسبی  بسیار  موقعیت  زرقان 
شیراز-اصفهان و در جوار کلان شهر شیراز دارد، 
در این مراسم گفت: با توجه به این که شاخه ای 

شیراز- آزادراه  به  شیراز-اصفهان  بزرگراه  از 
اصفهان متصل خواهد شد و زرقان در سه راهی 
پیشرفت قرار می گیرد، در آینده نیز همچنان این 
برخوردار  بیشتر  توسعه  و  بالندگی  از  شهرستان 

خواهد شد.
شهری  پروژه  هفت  افزود:  رحیمی  عنایت 
شهرداری زرقان که با بیش از 20 میلیارد تومان 
از  اعتبار  این  از  بخشی  رسید،  بهره  به  اعتبار 
میلیارد   ۵0 از  که  شد  تأمین  آلایندگی  عوارض 
شد  داده  شهرداری  به  تومان  میلیارد   ۳0 تومان، 
و سایر اعتبارات دولتی در قالب توازن و تملک 

دارایی های سرمایه ای نیز هزینه شده است.
استان  در  امید  و  تدبیر  دولت  عالی  نماینده 
از  ایجاد شهرستان، گریز  از  افزود: هدف  فارس 
تمرکزگرایی، دسترسی آسان تر مردم به خدمات 
دستگاه های مختلف و بهره گیری از مدیریت افراد 

آشنا به مسائل منطقه است.
آمد،  و  رفت  در  سهولت  داد:  ادامه  رحیمی 
نتایج  دیگر  از  مردم  بیشتر  استقلال  و  رضایت 
ارتقای زرقان به شهرستان است که امروز محقق 
شده و دستگاه های مختلف خدمات رسان، قضایی 
شهرستان  در  استقرار  درصدد  سیاست گذاری  و 
خواهند  مؤثر  شهرستان  پیشرفت  در  که  هستند 

بود.
نماینده عالی دولت تدبیر و امید در استان فارس با 
تأکید بر این که توسعه هر صنعت باید با رعایت 
الزامات زیست محیطی باشد، گفت: ابتدا حیات و 
سلامت مردم باید تضمین شود و سپس اشتغال و 

درآمد آن ها را باید پیگیری کرد. 
انتخابات  که  این  به  اشاره  با  فارس  استاندار 
می تواند در همه شئونات زندگی ما در ابعاد محلی، 
ملی و بین المللی بسیار اثرگذار باشد، اظهار داشت: 
انتخاب  یک  خود  انتخابات،  به  نیامدن  یا  آمدن 
محسوب می شود؛ حضور در انتخابات یعنی دخیل 
شدن در سرنوشت کشور و در تصمیماتی که در 
حضور  عدم  و  شود  گرفته  اجرایی  دستگاه های 
در  مشارکت  از  شدن  محروم  یعنی  انتخابات  در 

سرنوشت کشور است. 
وی تصریح کرد: باید مردم را تشویق کنیم که 
با امیدواری و شادابی در انتخاباتی سالم، ایمن و 

رقابتی شرکت کنند.
در ادامه این مراسم فرماندار زرقان گفت:با اتحاد 
و همدلی مسئولین در این شهرستان شاهد افتتاح 

پروژه های زیادی هستیم. 
نمایندگان  حضور  داد:  ادامه  زرقان  فرماندار 
حال  در  شهرستان  کل  در  اجرایی  دستگاه های 

انجام است. 
افتتاح پردیس سینمایی زرقان به زودی 

در ادامه شهردار زرقان، گفت: این شهرستان، قبل 
از شهرستان شدن، مشکلات عدیده زیادی داشت 
اما با همت پرسنل از سال 96 تاکنون توانسته ایم 

۳2 پروژه شهری را تقدیم مردم زرقان کنیم.
سال  یک  طی  داد:  ادامه  فروزان  غلامحسین 
گذشته با تلاش مسئولان این شهرستان اقدامات 
این  شهری  و  عمرانی  زیرساخت های  در  خوبی 

شهر رخ داده است.
اعتبارات  شده  تلاش  اینکه  به  اشاره  با  فروزان 
زورخانه  افزود:  گیرد،  شکل  متوازن  به صورت 
فیزیکی  پیشرفت  درصدی   ۵0 بهارلو(  )جانباز 
این مدت تاکنون بیش از 200 هزار  دارد و در 
شده  اجرا  شهر  این  سطح  در  آسفالت  مترمربع 

است.
زرقان  سینمایی  پردیس  گفت:  زرقان  شهردار 

کمتر از چهار ماه آینده افتتاح می شود. 
شهردار زرقان با اشاره به پروژه های افتتاح شده 
افزود: اجرای این طرح ها تأثیر خوبی در رشد و 

ارتقای شهرستان خواهد داشت. 
گفتنی است پروژه های پارک فرهنگ و هنر با 
مساحت ۴ هزار مترمربع دارای آمفی تئاتر روباز، 
سونا و جکوزی با مساحت 2۵0 مترمربع دارای 
سونای  سرد،  آب  حوضچه  نفره،   ۱6 جکوزی 
خشک و سونای بخار، احداث بلوار شهدای دودج 
متری   ۱۱ دولاین  دارای  کیلومتر   ۷/۱ طول  به 
متصل کننده جاده ترانزیت به محله دودج زرقان 
سالن  احداث  باریک،  آب  صنعتی  شهرک  و 
ورزشی شهرداری زرقان به متراژ ۳۵0 متر دارای 
دو سالن هوازی و بدنسازی، احداث میدان استاد 
شهریار، اجرای آجر فرش بلوار شاهد به طول ۱ 
کیلومتر و بهسازی بافت تاریخی محله ولیعصر و 
احداث نگارخانه تاریخ زرقان پروژه هایی بود که 
با حضور رئیس مجمع نمایندگان فارس، استاندار 
بهره برداری  زرقان  شهرستان  مسئولین  و  فارس 

رسید. 
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استاندار فارس در جلسه شورای 

هماهنگی مبارزه با مواد مخدر استان:

کاهش آسیب های اجتماعی 
نیازمند برنامه ریزی

عملیاتی است

وزیر اقتصاد:

برای تامین بودجه یک ریال هم از بانک مرکزی استقراض نکردیم
با انتشار اوراق از مردم قرض گرفتیم

دژپسند در پاسخ به ایلنا درباره گفته هایی مبنی بر استقراض از بانک 
مرکزی تأکید کرد: سال 99 از نظر تأمین مالی بحرانی ترین و موفق ترین 
سال بوده و به رغم بودجه ۵۷۱ هزار میلیارد تومانی فقط ۱2 هزار و 600 

میلیارد تومان از بودجه را از طریق فروش نفت تأمین کردیم
به گزارش خبرنگار اقتصادی ایلنا، فرهاد دژپسند در جمع خبرنگاران با 
اشاره به اهمیت اقتصاد هوشمند اظهار داشت: در این فرایند ورودی ها 
باید با خروجی متناسب باشد و در فرایند تولید اگر یک واحد ورودی 

داشتیم باید خروجی آن بیشتر از یک واحد باشد.  
 وی با تأکید بر اینکه فناوری نو سقف ندارد، ادامه داد: همواره متناسب 
با توسعه این ابزارها توسعه پیدا می کنند و باید از عوامل تولید به بهترین 

نحو استفاده کنیم.
وزیر اقتصاد افزود: برای مثال اگر میزان کشت گندم امروز ۳ تن در 

هکتار است با این ابزارها باید آن را به 9 تن در هکتار برسانیم. 
الکترونیک در دوره کرونا گفت:  افزایش تجارت  به  اشاره  با  دژپسند 

سهم تجارت الکترونیک در این دوره 2.2 برابر شده است. 
ارزهای  بازار  در  ایرانی ها  فعالیت  از  شده  منتشر  آمارهای  درباره  وی 
بسیاری  و  نیستند  کردن  تأیید  قابل  آمارها  این  داشت:  اظهار  دیجیتال 
تأیید کرد و  را  نمی توان صحت آنها  اعلام می شود،  این آمارهایی که 

برآوردها با واقعیت فاصله زیادی دارد. 
برابر رمز  در  درباره موضع دولت  ایلنا  به سؤال  پاسخ  اقتصاد در  وزیر 
ارزها گفت: معتقدم مدیریت در این حوزه باید فعال باشد و نباید مدیریت 
انفعالی داشته باشیم. باید بتوانیم مزایای رمزارزها را به حداکثر و معایب 

آن را به حداقل برسانیم. 
وی افزود: در حال حاضر در بخش ماینیگ دولت مصوبه ای دارد اما یا 

باید آن را اصلاح کرد یا این مصوبه باید دقیق تر شود. 
دژپسند در پاسخ به سؤال دیگر ایلنا درباره گفته هایی مبنی بر استقراض 
بحرانی ترین  مالی  تأمین  نظر  از  تأکید کرد: سال 99  بانک مرکزی  از 
و موفق ترین سال بوده و به رغم بودجه ۵۷۱ هزار میلیارد تومانی فقط 
۱2 هزار و 600 میلیارد تومان از بودجه را از طریق فروش نفت تأمین 

کردیم. 
با بیان اینکه بدون یک ریال استقراض از بانک مرکزی توانستیم  وی 
بانک مرکزی  از  اینکه  به جای  تأمین کنیم، گفت:  را  بودجه سال 99 
استقراض  مالی  تأمین  برای  مردم  از  و  فروختیم  اوراق  بگیریم  قرض 

کردیم. 

دژپسند ادامه داد: همچنین در بخش مالیات در سال گذشته تحقق ۱0۷ 
درصدی داشتیم.

وزیر اقتصاد افزود: در بخش مالیات سیاست بر این بود که فشاری بر 
مؤدیان خوش حساب وارد نیاید.

سال  داشت:  اظهار  سال گذشته  در  اوراق  انتشار  میزان  به  اشاره  با  وی 
گذشته در یک مرحله ۱9۳ هزار میلیارد تومان اوراق فروختیم که در 

پایان سال آن را به 2۱۳ هزار میلیارد تومان رساندیم.
وی تأکید کرد: همچنین از طریق خصوصی سازی هم برای تأمین مالی 
سال  در  خصوصی سازی  محل  از  درآمدها  که  طوری  به  کردیم  اقدام 

گذشته 6 برابر سال 9۸ بود. 
از  استقراض  به  نیازی  دیگر  اقدامات  این  با  اینکه  بیان  با  اقتصاد  وزیر 
بانک مرکزی نداشتیم، گفت: هر چند هیچ استقراضی از بانک مرکزی 
انجام نشده اما بدهی دولت به بانک مرکزی افزایش یافته که آن هم در 
چارچوب چرخه چهار جانبه و تهاتر بدهی دولت به شرکت ها بوده است.
وی ادامه داد: من در چهار سال اول دولت در سازمان برنامه مشغول به 

کار بودم در آن دوره هم هیچ استقراضی از بانک مرکزی انجام نشد. 
وزیر اقتصاد با تأکید بر اینکه استقراض از بانک مرکزی را پدیده شوم 
می دانیم گفت: استقراض از بانک مرکزی و چاپ پول منشأ بسیاری از 

گرفتاری ها است.
دژپسند با بیان اینکه هیچ پولی برای تأمین بودجه چاپ نشده است، اظهار 
داشت: ممکن است وقتی بانک مرکزی ارز خریداری می کند و متناسب 
نباشد، خالص دارایی های بانک  بازار فراهم  با آن ارز امکان فروش به 

مرکزی بالا رود و پایه پولی افزایش یابد.

روزنامـه طلوع آگهی و مشـترک می پـذیرد

071- 32344772 

طبق طرح ارتقای اسناد رسمی انجام می شود؛

تبدیل قولنامه مسکن به سند رسمی

مدیر درمان تأمین اجتماعی استان فارس

در مصاحبه اختصاصی با روزنامه طلوع خبر داد؛

بیمارستان 320 تخت خوابی فارس
در حال اجرا  

 کلنگ زنی دو درمانگاه تأمین اجتماعی

در شهرهای مهر و خرم بید در سال جاری 

وزیر اقتصاد:

از مردم قرض گرفتیم
برای تامین بودجه یک ریال هم از بانک مرکزی استقراض نکردیم

با انتشار اوراق از مردم قرض گرفتیم

توسط شهردار شیراز صورت گرفت؛ 

 امضا تفاهم نامه همکاری ایجاد 

گذر فرهنگ و هنر 
 روسفید شدن سنگ سیاه با ایجاد گذر فرهنگ و هنر 
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